
Podnet  č. 42/2024  
 

14. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 09. 12. 2024 

 

 

 

 

Ing. Kolesár: 

Na 12. zasadnutí mestského zastupiteľstva 30. septembra tohto roku, som podal podnet, ktorý 

dostal číslo 39, aby súčasťou vlajkovej výzdoby na zasadnutí mestského zastupiteľstva bola aj 

vlajka európskej únie. Keďže vidím, že doteraz sa tak nestalo, pýtam sa, či neumiestnenie 

vlajky mám považovať za neverbálnu odpoveď na podnet, pretože žiadnu inú reakciu som 

nedostal, alebo len jednoducho ešte nebol čas sa týmto podnetom zaoberať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Je to v štádiu riešenia, pán poslanec. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: 

- odd. organizačné a MsKS 

 

 


